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Protokół Nr XXXV/13 

z  Sesji Rady Miejskiej w Iławie 

odbytej w dniu 27 lutego 2013 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Iławie 

XXXV Sesję Rady Miejskiej w Iławie odbyto w dniu 27 lutego 2013 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta w Iławie przy ulicy Niepodległości 13. Sesję rozpoczęto                   

o godz.13
00

 a zakończono o godz.15
15

. 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski dokonał otwarcia XXXV Sesji. 

Serdecznie powitał wszystkich przybyłych radnych jak również zaproszonych gości. 

Następnie wyznaczył Wiceprzewodniczącego Edwarda Bojko do liczenia głosów. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 19 radnych,                       

co stanowi quorum, przy którym może obradować Rada Miejska i podejmować prawomocne 

decyzje i uchwały. 

Nieobecni: 

Eugeniusz Chomik 

Jolanta Michalewska 

 

Listy obecności radnych stanowią załączniki nr 1   do protokołu 

Lista obecności kierowników wydziałów, jednostek organizacyjnych  

stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 3  do protokołu 

Zastępca Burmistrza Andrzej Lewandowski wręczył w imieniu Burmistrza i wszystkich 

zgromadzonych podziękowania Panu Dłuszczakowskiemu za okazanie wspaniałej postawy             

i pomoc podczas nieszczęśliwego wypadku osobie, pod którą załamał się lód. Podziękował 

również wszystkim którzy udzielili tej pomocy. Dodał, że wynikła pewna niezręczność, 

ponieważ z informacji jaką urząd otrzymał nie wynikało,  że w akcję było zaangażowanych 

więcej osób.  Trudno było je w trybie pilnym zaprosić na sesję. Zagwarantował, że w 

najbliższym czasie w równie uroczystych okolicznościach Pani Elżbieta Frankiewicz i Pan 

Jan Rabczyński otrzymają podziękowania.   

Przystąpiono do przyjęcia porządku sesji. Zastępca Burmistrza Miasta Iławy Ryszard 

Ławrynowicz zaproponował zdjęcie z porządku projektu uchwały w sprawie zbycia 

nieruchomości przy ul. Ziemowita. Nieruchomość znajduje się na terenie wnioskowanym 



- 2 - 

 

przez miasto do ujęcia  pod rozwój strefy, w związku  z tym wszelkie próby sprzedaży  przed 

tym faktem, mogłyby skończyć się ze szkodą dla miasta.  

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski zaproponował wprowadzenie do porządku 

uchwały w sprawie zlecenia zbadania zarzutów zawartych w skardze na Burmistrza 

Miasta Iławy. Dodał, że projekt o którym mowa omawiany był na wszystkich komisjach.  

 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o zdjęcie z porządku obrad XXXV Sesji projektu 

uchwały ws. zbycia nieruchomości przy ul. Ziemowita w obecności 19 radnych – 

zaopiniowany został pozytywnie jednogłośnie  

 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wprowadzenie do porządku obrad XXXV Sesji 

projektu uchwały ws. zlecenia zbadania zarzutów zawartych w skardze na Burmistrza 

Miasta Iławy w obecności 19 radnych – zaopiniowany został pozytywnie jednogłośnie  

 

Zaprezentowany porządek XXXV Sesji z wprowadzonymi zmianami został przyjęty 

jednogłośnie w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

2. Ustalenie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji 

4. Informacja przedstawicieli o działalności w  związkach: 

- Gmin „Jeziorak”   

- Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego „Czyste Środowisko”   

-  Miast Polskich                                                                                                                                                             

 - Kanału Ostródzko Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego  

-  Euroregionu Bałtyk.   

5. Informacja o działalności Młodzieżowej Rady Miasta 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Miejską Iława 

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a.  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta na lata 2013-2029   

b. zmian w budżecie miasta na 2013 rok 

c. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na prowadzenie Centrum 

Organizacji Pozarządowych 
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d. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na utrzymanie 

młodzieżowej orkiestry dętej 

e. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na szkolenie dzieci i 

młodzieży w zakresie żeglarstwa 

f. udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin „ Jeziorak” na dofinansowanie 

prowadzenia na terenie Iławy odbioru nieczystości z łodzi na jeziorze Jeziorak w 

ekologicznej mini przystani żeglarskiej.  

g. program wspierania rodziny miasta Iławy na lata 2013-2015 

h. zbycia i nabycia nieruchomości  

i. określenia rodzaju świadczeń oraz warunków i sposobu ich przyznawania w 

ramach pomocy zdrowotnej nauczycielom szkół, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Miejska Iława 

j. udzielenia dotacji celowej Gminie Iława na pokrycie w 2013 roku kosztów dotacji 

przekazywanej na uczniów będących mieszkańcami Gminy Miejskiej Iława, 

uczęszczających do niepublicznego przedszkola działającego na terenie Gminy 

Iława 

k. udzielenia dotacji celowej Gminie Nowe Miasto Lubawskie na pokrycie w 2013 

roku kosztów dotacji przekazywanej na uczniów będących mieszkańcami Gminy 

Miejskiej Iława, uczęszczających do niepublicznego przedszkola działającego na 

terenie Gminy Nowe Miasto Lubawskie 

l. uchwalenia regulaminu utrzymywania czystości i porządku na terenie miasta Iławy 

m. rozpatrzenia skargi na działania kierownika gminnej jednostki organizacyjnej 

n. zlecenia zbadania zarzutów zawartych w skardze na Burmistrza Miasta Iławy 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Burmistrza Miasta 

9. Interpelacje i zapytania radnych 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

11. Wnioski mieszkańców Iławy 

12. Komunikaty i oświadczenia 

13. Zamknięcie obrad XXXV Sesji 

 

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski dokonał otwarcia XXXV Sesji. 

Serdecznie powitał wszystkich przybyłych radnych jak również zaproszonych gości. 

Następnie wyznaczył Wiceprzewodniczącego Edwarda Bojko do liczenia głosów. Na 
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podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 19 radnych, co stanowi quorum, 

przy którym może obradować Rada Miejska i podejmować prawomocne decyzje i uchwały. 

 

Ad 2. Ustalenie porządku obrad 

 Po przegłosowaniu zmian do porządku posiedzenia przystąpiono do realizacji porządku  

w kolejności jak powyżej. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Groszkowski poinformował, że do  

powyższego protokołu nie wniesiono uwag pisemnych wobec czego protokół uważa się za 

przyjęty bez głosowania. 

   

Ad 4. Informacja przedstawicieli o działalności w  związkach: 

- Gmin „Jeziorak”   

- Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego „Czyste Środowisko”   

-  Miast Polskich                                                                                                                                                             

 - Kanału Ostródzko Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego  

-  Euroregionu Bałtyk.   

 

 Powyższa informacja została przez Przedstawicieli szczegółowo przedstawiona  i 

zaopiniowana na komisjach problemowych. 

OPINIE KOMISJI 

INFORMACJE 
Komisja Oświaty 
Kultury Sportu I 

Turystyki  

Komisja Problematyki 
Społecznej 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego 

Budżetu i Finansów 

Informacja przedstawicieli o 
działalności w  związkach 

Pozytywnie przy 1 
głosie wstrzymującym 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było  

 

 Informacja przedstawicieli o działalności w  związkach stanowi załącznik 

 nr 4 do protokołu 
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Poddana przez Przewodniczącego Rady propozycja pozytywnego zaopiniowania 

informacji przedstawicieli o działalności w  związkach została przyjęta pozytywnie  

przy 1 głosie „wstrzymującym” 

 

Ad 5. Informacja o działalności Młodzieżowej Rady Miasta 

 

Powyższa informacja została przez Dyrektora ICK Tomasza Woźniaka- opiekuna 

MRM szczegółowo przedstawiona  i zaopiniowana na komisjach problemowych. 

OPINIE KOMISJI 

INFORMACJE Komisja Problematyki 
Społecznej 

 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu i 

Turystyki  
 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu  
i Finansów 

 

Informacja o działalności 
Młodzieżowej Rady Miasta 

 

Pozytywnie przy 2 
głosach 

wstrzymujących  

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Informacja o działalności Młodzieżowej Rady Miasta stanowi załącznik  nr 5  do protokołu 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Propozycja pozytywnego zaopiniowania informacji o działalności Młodzieżowej 

Rady Miasta została przyjęta pozytywnie  przy 2 głosach wstrzymujących  

 

Ad 6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Miejską Iława 

 

Powyższa informacja została przez Dyrektora MZOSiP Renetę Kamińską  szczegółowo 

przedstawiona  i zaopiniowana na komisjach problemowych. 

OPINIE KOMISJI 

INFORMACJE Komisja Problematyki 
Społecznej 

 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu i 

Turystyki  
 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu  
i Finansów 

 

Sprawozdanie z wysokości 
średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez Gminę 

Pozytywnie 
jednogłośnie  

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 
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Miejską Iława 
 

 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Miejską Iława załącznik  nr 6  

do protokołu 

 

W dyskusji nad powyższym głos zabrali: 

Zastępca Burmistrza Andrzej Lewandowski dodał, tylko że należy podkreślić fakt, że 

dopłata ta z roku na rok maleje.   

Radny Eugeniusz Dembek powiedział, że nie jest przeciwnikiem nauczycieli  i chciał 

pogratulować tak wspaniałych wynagrodzeń w porównaniu do innych grup zawodowych lub 

działów gospodarki. Dodał, że to jest przykre, bo dżentelmeni nie powinni mówić o 

pieniądzach, ale w innych działach zarabiają po wielkich bólach po 1600 złotych. Jeśli 

startuje się od 2700 złotych, to po kolejnych awansach zawodowych stwarza pokaźna pulę. 

17, 5 miliona  na wynagrodzenia dla nauczycieli –z tego należy  się cieszyć- ale ubolewać 

należy, dlaczego inni zarabiają tak mało. 

Radny  Jerzy Ewertowski powiedział, że kwoty podane przez radnego Dembka są o tyle 

zawyżone, że tam wchodzą inne różne składniki, których przeciętny nauczyciel nie może 

otrzymać. Dodał, że te stawki są o około 1/3 zawyżone i przeciętne wynagrodzenia 

nauczyciela wynosi około 4200 złotych brutto.  

Propozycja pozytywnego zaopiniowania sprawozdania z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 

szkołach prowadzonych przez Gminę Miejską Iława została przyjęta pozytywnie  

przy 1 głosie wstrzymującym 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie 

a.  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2013-2029  

Opinie Komisji: 

 Komisja Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i Finansów 
 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

 

 
 

  

zmian w Wieloletniej Prognozie Pozytywnie bez Pozytywnie bez Pozytywnie bez poprawek 
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Finansowej miasta na lata 2012-2029   poprawek 
(1 wstrzymujący) 

poprawek 
(1 wstrzymujący) 

 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 18 głosach ,,za” i 1wstrzymujacym 

podjęła uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2013-

2029  

Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata  

2013-2029 stanowi załącznik  nr  7  do protokołu 

 

b. zmian w budżecie miasta na 2013rok 

   Opinie Komisji: 

Uchwała w sprawie Komisja Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

zmian w budżecie miasta na 2012 

rok  

Pozytywnie bez 
poprawek 

(jednogłośnie) 

Pozytywnie bez 
poprawek 

 

Pozytywnie bez 
poprawek 

 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 18 głosach ,,za” i 1 

wstrzymującym podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie miasta na 

2013rok 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2013 rok 

 stanowi załącznik nr 8   do protokołu 

 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na prowadzenie Centrum 

Organizacji Pozarządowych 

 

OPINIE KOMISJI  

Uchwała w sprawie Komisja Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Iławskiemu na 

prowadzenie Centrum Organizacji 
Pozarządowych 

Pozytywnie bez 
poprawek 

(1 przeciwny) 

Pozytywnie bez 
poprawek 

 

Pozytywnie bez 
poprawek 
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W dyskusji nad powyższym zagadnieniem głos zabrali: 

Zastępca Burmistrza Ryszard Ławrynowicz powiedział, że po wysłuchaniu wniosków 

na komisjach zorganizowane zostaną spotkania na poszczególnych komisjach                               

z przedstawicielami Centrum, aby uszczegółowić i omówić podejmowane tam działania. 

 Radny Roman Przybyła powiedział, że na komisjach był przeciwny projektowi 

uchwały, bo uzasadnienie było banalne. Dodał, że wolałby aby ta kwota 2000 złotych była 

przekazana na utrzymanie orkiestry dętej.  

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 18 głosach ,,za” i 1 przeciwnym podjęła 

uchwałę  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na 

prowadzenie Centrum Organizacji Pozarządowych 

 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na prowadzenie 

Centrum Organizacji Pozarządowych stanowi załącznik nr 9  do protokołu 

 

d)  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na utrzymanie młodzieżowej 

orkiestry dętej 

 

OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie  Komisja Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Iławskiemu na utrzymanie 

młodzieżowej orkiestry dętej 

Pozytywnie bez 
poprawek 

(jednogłośnie) 

Pozytywnie bez 
poprawek 

 

Pozytywnie bez 
poprawek 

 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 18  głosach za 1 wstrzymującym  podjęła 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na utrzymanie 

młodzieżowej orkiestry dętej 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na utrzymanie 

młodzieżowej orkiestry dętej 

stanowi załącznik  nr 10   do protokołu 
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e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na szkolenie dzieci i młodzieży 

w zakresie żeglarstwa 

OPINIE KOMISJI: 

Uchwała w sprawie Komisja 
Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Iławskiemu na szkolenie 

dzieci i młodzieży w zakresie 
żeglarstwa 

 

Pozytywnie bez 
poprawek 

(jednogłośnie) 

Pozytywnie bez 
poprawek 

 

Pozytywnie bez 
poprawek 

 

 

W sprawie powyższej uchwały głos zabrali: 

Radny  Jerzy Ewertowski powiedział, że tradycyjnie będzie przeciwny uchwale 

ponieważ ta placówka powiatowa jest placówką oświatową, objętą subwencją oświatową – 

być może za niską, ale nie miasto powinno o tym rozstrzygać. Poza tym ma pieniądze 

pochodzące z budżetu państwa w formie subwencji, więc przekazywanie dodatkowych 

pieniędzy i finansowanie ośrodka przez gminę uważa za niestosowne. Subwencja ta jest 

naliczana od ogółu uczniów, którzy uczą się w  szkołach w powiecie, więc stosowne byłoby, 

aby powiat w części proporcjonalnie do liczby uczniów w poszczególnych szkołach  

przekazywał te pieniądze tym gminom. 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 18 głosach za i 1 przeciwnym 

podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu 

na szkolenie dzieci i młodzieży w zakresie żeglarstwa 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na szkolenie 

dzieci i młodzieży w zakresie żeglarstwa stanowi  załącznik nr 11  do protokołu 

 

f) udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin „ Jeziorak” na dofinansowanie 

prowadzenia na terenie Iławy odbioru nieczystości z łodzi na jeziorze Jeziorak w 

ekologicznej mini przystani żeglarskiej.  

 

OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie Komisja Problematyki 

Społecznej 

Komisja Oświaty, 

Kultury Sport  i 

Turystyki 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i Finansów 

udzielenia pomocy 
finansowej Związkowi 
Gmin „ Jeziorak” na 
dofinansowanie 
prowadzenia na terenie 

Pozytywnie bez 
poprawek 
(1 wstrzymujący) 

Pozytywnie bez 
poprawek 
(1 przeciwny) 

Pozytywnie bez 
poprawek 
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Iławy odbioru 
nieczystości z łodzi na 
jeziorze Jeziorak w 
ekologicznej mini 
przystani żeglarskiej.  
 

 

W sprawie powyższej uchwały głos zabrali: 

Radny Eugeniusz Dembek powiedział, że będzie przeciwny tej pomocy. Daliśmy 

powiatowi gotowy budynek, a teraz jeszcze musimy na niego łożyć. Placówka funkcjonuje 

tylko sezonowo, statek śmieciarka nie funkcjonuje w okresie zimowym. Zapytał, skąd wzięła 

się kwota 100 tysięcy złotych a nie np. 60 tysięcy – różnicę można byłoby przekazać na 

orkiestrę. Powiedział, że inne gminy powinny się również na to składać i będzie głosował 

przeciw. 

Zastępca  Burmistrza Ryszard Ławrynowicz powiedział, że ekomarina funkcjonuje 

cały rok  i wydatki   ponoszone są na bieżąco za ogrzewanie czy np. energię.  Trudno 

powiedzieć, czy cała kwota zostanie wykorzystana, bo placówka prowadzi działania                        

i szkolenia z  których osiąga dochód.  

Radny Roman Przybyła powiedział, że z tego co dowiedział się na komisji od Pani 

Skarbnik,  to nie jest maksymalna kwota, bo jeśli koszty będą większe  to trzeba będzie 

podjąć kolejną uchwałę pod koniec roku. Dodał, że też się z tą kwotą nie zgadza, spółka 

powinna podjąć działania, aby mieć własne dochody a nie liczyć tylko na pomoc miasta. 

Zastępca  Burmistrza Ryszard Ławrynowicz powiedział, że jako przedstawiciel w 

tym związku będzie miał głos w sprawie aktywizacji działań związku. Kwota zapisana w 

uchwale jest maksymalna, bo nie mamy więcej zapisane w budżecie . 

Radny Eugeniusz Dembek powiedział, że gdzie indziej są większe potrzeby jak np.  

budowa sali gimnastyczna. Jest przeciwnikiem takiego wydawania pieniędzy.  

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 17 głosach za i 2 przeciwnych 

podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin 

„Jeziorak” na dofinansowanie prowadzenia na terenie Iławy odbioru nieczystości 

z łodzi na jeziorze Jeziorak w ekologicznej mini przystani żeglarskiej.  

 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin „ Jeziorak” na 

dofinansowanie prowadzenia na terenie Iławy odbioru nieczystości z łodzi na jeziorze 

Jeziorak w ekologicznej mini przystani żeglarskiej  

stanowi  załącznik nr 12    do protokołu 
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g)  program wspierania rodziny miasta Iławy na lata 2013-2015 

 

OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie Komisja Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

program wspierania rodziny miasta 

Iławy na lata 2013-2015 

 

Pozytywnie bez 
poprawek 

(jednogłośnie) 

Pozytywnie bez 
poprawek 

 

Pozytywnie bez 
poprawek 

 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19głosach za podjęła uchwałę w 

sprawie programu wspierania rodziny miasta Iławy na lata 2013-2015 

 

Uchwała w sprawie programu wspierania rodziny miasta Iławy na lata 2013-2015 

 stanowi  załącznik nr 13  do protokołu 

 

h) zbycia i nabycia nieruchomości  

 

OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie Komisja Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

zbycia i nabycia nieruchomości  

 

Pozytywnie bez 
poprawek 

(jednogłośnie) 

Pozytywnie bez 
poprawek 

 
 

Pozytywnie bez 
poprawek 

(1 przeciwny) 

 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 18 głosach za, 1 wstrzymującym podjęła 

uchwałę w sprawie zbycia i nabycia nieruchomości  

 

Uchwała w sprawie zbycia i nabycia nieruchomości  

 stanowi  załącznik  14  do protokołu 

 

i) określenia rodzaju świadczeń oraz warunków i sposobu ich przyznawania w ramach 

pomocy zdrowotnej nauczycielom szkół, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Miejska Iława 
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OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie Komisja Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

określenia rodzaju świadczeń oraz 
warunków i sposobu ich 

przyznawania w ramach pomocy 
zdrowotnej nauczycielom szkół, dla 
których organem prowadzącym jest 

Gmina Miejska Iława 
 

Pozytywnie bez 
poprawek 

(jednogłośnie) 

Pozytywnie bez 
poprawek 

(1 wstrzymujący) 

Pozytywnie bez 
poprawek 

 

 

 

W dyskusji nad uchwałą głos zabrali: 

Radny Eugeniusz Dembek zapytał, dlaczego w większym stopniu nie angażuje się tu 

środków  z funduszu socjalnego jak w innych zakładach pracy.  

Radny Jerzy Ewertowski  powiedział, że radny opowiada bzdury, bo jest ustawa                     

o  zakładowym funduszu świadczeń socjalnych, która określa na co można te środki 

przekazać i zakazuje przekazywania na kwestie związane ze zdrowiem. Karta nauczyciela 

określała, że zakładowy fundusz świadczeń socjalnych wynosił 8,5 %  i w momencie kiedy 

tworzony był fundusz zdrowotny 0,3% zostało odebrane i przeznaczone na  profilaktykę 

zdrowotną. Dziś wojewoda twierdzi, że nie można tego zapisać w uchwale – ma to być 

zawarte w uchwale budżetowej. Z jednej strony nie można z funduszu socjalnego a z drugiej 

strony kiedyś to zostało z niego odjęte. 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 18 głosach za, 1 wstrzymującym podjęła 

uchwałę w sprawie określenia rodzaju świadczeń oraz warunków i sposobu ich 

przyznawania w ramach pomocy zdrowotnej nauczycielom szkół, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Miejska Iława 

 

Uchwała w sprawie określenia rodzaju świadczeń oraz warunków i sposobu ich 

przyznawania w ramach pomocy zdrowotnej nauczycielom szkół, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Miejska Iława stanowi załącznik nr 15   do protokołu 

 

j) udzielenia dotacji celowej Gminie Iława na pokrycie w 2013 roku kosztów dotacji 

przekazywanej na uczniów będących mieszkańcami Gminy Miejskiej Iława, 

uczęszczających do niepublicznych przedszkoli działających na terenie Gminy Iława 
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Zastępca Burmistrza Andrzej Lewandowski powiedział, że zmieniono w tytule 

uchwały „niepubliczne przedszkola” na liczbę mnogą czyli „ niepubliczne przedszkola” 

ponieważ okazało się, że dotacja będzie udzielana dla więcej, niż jednego przedszkola. 

OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie Komisja Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

udzielenia dotacji celowej Gminie 
Iława na pokrycie w 2013 roku 

kosztów dotacji przekazywanej na 
uczniów będących mieszkańcami 

Gminy Miejskiej Iława, 
uczęszczających do niepublicznych 
przedszkoli działających na terenie 

Gminy Iława 

Pozytywnie bez 
poprawek 

(jednogłośnie) 

Pozytywnie bez 
poprawek 

 

Pozytywnie bez 
poprawek 

 

 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za podjęła uchwałę w sprawie 

udzielenia dotacji celowej Gminie Iława na pokrycie w 2013 roku kosztów dotacji 

przekazywanej na uczniów będących mieszkańcami Gminy Miejskiej Iława, 

uczęszczających do niepublicznych  przedszkoli działających na terenie Gminy Iława 

 

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej Gminie Iława na pokrycie w 2013 roku 

kosztów dotacji przekazywanej na uczniów będących mieszkańcami Gminy Miejskiej Iława, 

uczęszczających do niepublicznych  przedszkoli  działających na terenie Gminy Iława stanowi  

załącznik nr 16  do protokołu 

 

k) udzielenia dotacji celowej Gminie Nowe Miasto Lubawskie na pokrycie w 2013 roku 

kosztów dotacji przekazywanej na uczniów będących mieszkańcami Gminy 

Miejskiej Iława, uczęszczających do niepublicznego przedszkola działającego na 

terenie Gminy Nowe Miasto Lubawskie 

OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie Komisja Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

udzielenia dotacji celowej Gminie 
Nowe Miasto Lubawskie na pokrycie 

w 2013 roku kosztów dotacji 
przekazywanej na uczniów będących 
mieszkańcami Gminy Miejskiej Iława, 
uczęszczających do niepublicznego 
przedszkola działającego na terenie 

Gminy Nowe Miasto Lubawskie 
 

Pozytywnie bez 
poprawek 

(jednogłośnie) 

Pozytywnie bez 
poprawek 

 

Pozytywnie bez 
poprawek 
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Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za podjęła uchwałę w sprawie 

udzielenia dotacji celowej Gminie Nowe Miasto Lubawskie na pokrycie w 2013 roku 

kosztów dotacji przekazywanej na uczniów będących mieszkańcami Gminy Miejskiej 

Iława, uczęszczających do niepublicznego przedszkola działającego na terenie Gminy 

Nowe Miasto Lubawskie 

 

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej Gminie Nowe Miasto Lubawskie na pokrycie w 

2013 roku kosztów dotacji przekazywanej na uczniów będących mieszkańcami Gminy 

Miejskiej Iława, uczęszczających do niepublicznego przedszkola działającego na terenie 

Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi  załącznik  nr 17 do protokołu 

 

l) uchwalenia regulaminu utrzymywania czystości i porządku na terenie miasta Iławy 

 

OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie Komisja Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

uchwalenia regulaminu utrzymywania 
czystości i porządku na terenie 

miasta Iławy 
 

Pozytywnie bez 
poprawek                            

(1 wstrzymujący) 

Pozytywnie bez 
poprawek 

(1 przeciwny) 

Pozytywnie bez 
poprawek 

 

 

W dyskusji nad uchwałą głos zabrali: 

Zastępca Burmistrza Ryszard Ławrynowicz powiedział, że po komisji Rozwoju 

Gospodarczego poprawiono błąd w uchwale i zmieniono czas na usuniecie śniegu z 2 godzin 

na 4.  

Poddany pod głosowanie jawne wniosek aby zmienić zapis  w uchwale z 2 godzin  na 4 

został przyjęty pozytywnie jednogłośnie 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 17 głosach za  i 2 wstrzymujących 

podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymywania czystości i porządku 

na terenie miasta Iławy 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymywania czystości i porządku na terenie 

miasta Iławy stanowi  załącznik nr 18  do protokołu 

 

m) rozpatrzenia skargi na działania kierownika gminnej jednostki organizacyjnej 
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OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie Komisja Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

rozpatrzenia skargi na działania 
kierownika gminnej jednostki 

organizacyjnej 
 

Pozytywnie bez 
poprawek 

(1 przeciwny) 

Pozytywnie bez 
poprawek 

(1 wstrzymujący) 

Pozytywnie bez 
poprawek 

 

 

W dyskusji nad uchwałą głos zabrali: 

Radny Roman Przybyła powiedział, że na komisji ustalono że prawdopodobnie będzie 

można wycofać ten wniosek z sądu. 

Zastępca Burmistrza Ryszard Ławrynowicz powiedział, że nic takiego nie zostało 

powiedziane na komisji- sprawa miała być zbadana. Poprosił o odpowiedź na pytanie radnego  

Radcę Prawnego Dariusza Obarę. 

Radca Prawny Dariusz Obara powiedział, że w momencie kiedy sprawa o znieważenie 

funkcjonariusza publicznego trafia do sądu przechodzi w fazę oskarżenia publicznego. Nie 

ma możliwości wycofania jej. Kwestia przeprosin będzie miała wpływ na wymiar kary.   

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działania kierownika gminnej jednostki organizacyjnej 

 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działania kierownika gminnej jednostki 

organizacyjnej stanowi  załącznik nr 19  do protokołu 

 

n) zlecenia zbadania zarzutów zawartych w skardze na Burmistrza Miasta Iławy 

 

OPINIE KOMISJI 

Uchwała w sprawie Komisja Problematyki 
Społecznej 

Komisja Oświaty, 
Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

Zlecenia zbadania zarzutów 
zawartych w skardze na Burmistrza 

Miasta Iławy 

Pozytywnie bez 
poprawek 

(jednogłośnie) 
 

Pozytywnie bez 
poprawek 

 

Pozytywnie bez 
poprawek 

 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach za  podjęła uchwałę w sprawie 

zlecenia zbadania zarzutów zawartych w skardze na Burmistrza Miasta Iławy 
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Uchwała w sprawie  zlecenia zbadania zarzutów zawartych w skardze na Burmistrza 

Miasta Iławy stanowi  załącznik nr 20  do protokołu 

 

Ad.8.    Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta 

Na podstawie § 25 ust. 1 pkt. 4) Załącznika nr 5 (Regulaminu Rady Miejskiej w Iławie) do 

Statutu Miasta Iławy, przedkładam sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Burmistrza 

Miasta Iławy i Urzędu Miasta Iławy za okres 23.01.2013 – 20.02.2013. 

W okresie międzysesyjnym zastępcy Burmistrza Miasta Iławy wzięli udział między innymi 

w: 

• posiedzeniu urzędowego zespołu opiniowania projektów inwestycyjnych 

• spotkaniu z emerytowanymi pracownikami Urzędu Miasta Iławy 

• konferencji podsumowującej program budowy ekologicznych przystani żeglarskich na 

Warmii i Mazurach 

• spotkaniu w sprawie przeanalizowania możliwości organizacji na wyspie Wielka 

Żuława wydarzeń kulturalnych 

• spotkaniu z wojewódzkim lekarzem weterynarii w sprawie budynku przy ul. 

Dąbrowskiego 

• zgromadzeniu Związku Gmin Kanału Ostródzko-Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego 

• spotkaniach w sprawie przebudowy wiaduktu kolejowego nad ul. Sobieskiego 

• posiedzeniu zespołu ds. bezpieczeństwa na drogach miasta Iławy 

• posiedzeniu społecznej komisji mieszkaniowej 

• posiedzeniach zarządu Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego „Czyste 

Środowisko” 

• posiedzeniach zarządu Związku Gmin „Jeziorak” 

• miejskich imprezach kulturalnych i sportowych 

• wernisażach wystaw 

• innych spotkaniach 

 

Zarządzenia Burmistrza Miasta Iławy za okres 15.01.2013 – 31.01.2013: 

Z 0050-8/2013 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Gminy Miejskiej 

Iława w sprawach Wspólnot Mieszkaniowych 

Z 0050-9/2013 w sprawie realizacji pozamilitarnych przygotowań obronnych w gminie 

miejskiej Iława w 2013 roku 
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Z 0050-10/2013 w sprawie zmian w planie wydatków budżetu Miasta Iławy na 2013 rok 

 

Z 0050-11/2013 w sprawie zmian w planie wydatków budżetu Miasta Iławy na 2013 rok 

 

 

Wydział Organizacyjno-Obywatelski 

Ogłoszenia przetargów: 

• Postępowanie znak OO.271.1.2013 - budowa przedłużenia ul. Zielonej do ul. 

Piastowskiej i Dobrawy w Iławie 

• Postępowanie znak OO.271.2.2013 - kompleksowe prowadzenie usługi nadzoru 

inwestorskiego realizacji zadania pn. Budowa przedłużenia ul. Zielonej do ul. 

Piastowskiej i Dobrawy w Iławie 

• Postępowanie znak OO.271.3.2013 - Pielęgnacja i wycinka drzew rosnących na 

terenie miasta Iławy 

• Postępowanie znak OO.271.4.2013 - Modernizacja ul. Barlickiego - 

skomunikowanie istniejącej zabudowy z obwodnicą północną w Iławie. Roboty 

dodatkowe 

 

Rozstrzygnięcia przetargów: 

• Postępowanie znak OO.271.2.2013 - kompleksowe prowadzenie usługi nadzoru 

inwestorskiego realizacji zadania pn. Budowa przedłużenia ul. Zielonej do ul. 

Piastowskiej i Dobrawy w Iławie 

 

Biuro Rady Miejskiej: 

W okresie sprawozdawczym odbyły się posiedzenia: Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Turystyki (23.01.2013 r.), Komisji Problematyki Społecznej (24.01.2013 r.), Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów (28.01.2013 r.) oraz kontrole Komisji 

Rewizyjnej (06.02.2013 r., 08.02.2013 r., 13.02.2013 r.). 

Podczas XXXIII Sesji Rady Miejskiej z dnia 30 stycznia 2013 roku podjęto następujące 

uchwały w sprawie: 

• XXXIII/333/13 udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko-Mazurskiemu 

na funkcjonowanie biura w Brukseli przekazano: Wojewoda,  Skarbnik Miasta, RIO 
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• XXXIII/334/13 zbycia prawa własności nieruchomości położonych przy ul. Narutowicza 

przekazano: Wojewoda, Kierownik Wydz. GMK 

• XXXIII/335/13 zbycia prawa własności nieruchomości położonych przy ul. Ziemowita 

przekazano: Wojewoda, Kierownik Wydz. GMK 

• XXXI/II336/13 zamiany nieruchomości przy ul. Boczno-Górnej przekazano: Wojewoda, 

Kierownik Wydz. GMK 

• XXXIII/337/13 zlecenia  zbadania skargi na działania kierownika gminnej jednostki 

organizacyjnej  przekazano: Wojewoda, Komisja Rewizyjna  A/a 

• XXXIII/338/13 zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania, trybu postępowania 

oraz rozliczania dotacji celowej na inwestycje związane z wymianą i likwidacją pokryć 

dachowych lub elewacji zawierających azbest z budynków położonych na terenie miasta 

Iławy przekazano: Wojewoda, Inspektor ds. Ochrony Środowiska 

Podczas XXXIV nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej z dnia 6 lutego 2013 roku podjęto 

następującą uchwałę w sprawie: 

• XXXIV/339/13 przeprowadzenia referendum gminnego dotyczącego likwidacji 

Straży Miejskiej w Iławie w styczniu 2013 roku przekazano: Wojewoda, a/a 

 

Wydział Planowania, Inwestycji i Monitoringu 

1. W dniu 1 lutego złożono wniosek o dofinansowanie opracowania zintegrowanej 

strategii rozwoju Ostródzko-Iławskiego Obszaru Funkcjonalnego. 

2. W dniu 7 lutego w Olsztynie odbyło się podsumowanie I etapu wdrażania Programu 

budowy ekologicznych portów żeglarskich. Gmina Miejska Iława prezentowała 

projekt ekologicznej mini przystani żeglarskiej nad jeziorem Jeziorak w Iławie. 

3. W dniu 13 lutego odbył się przetarg na kompleksowy nadzór inwestorski, polegający 

na koordynacji, organizacji, nadzorze robót budowlanych na zadaniu pn.: Budowa 

przedłużenia ul. Zielonej do ul. Piastowskiej i Dobrawy w Iławie. Ofertę złożyło 5 

wykonawców. Najkorzystniejszą  ofertę złożyło Wojewódzkie Przedsiębiorstwo 

Usług Inwestycyjnych Sp. z o.o., ul. Dąbrowszczaków 39, 10-542 Olsztyn. Oferowana 

cena ryczałtowa za wykonanie zamówienia brutto wynosi 39.360 zł. 

4. W dniu 6 lutego drogą elektroniczną złożony został wniosek o płatność końcową dla 

zadania pn. Zagospodarowanie turystyczne brzegów rzeki Iławki i jeziora Jeziorak w 

Iławie.” Do Instytucji Zarządzającej, tj. Urzędu Marszałkowskiego Woj. Warmińsko – 

Mazurskiego w Olsztynie, wysłano także kopie dokumentów niezbędnych do 
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zatwierdzenia ww. wniosku i otrzymania refundacji. Wnioskowana kwota opiewa na 

489.583,50 zł. 

5. Dnia 18 lutego ogłoszony został przetarg nieograniczony na wykonanie robót 

dodatkowych dla zadania pn. Modernizacja ul. Barlickiego. Skomunikowanie 

istniejącej zabudowy z Obwodnicą Północną. Roboty te polegać będą na umocnieniu 

skarpy znajdującej się w pobliżu placu manewrowego na sięgaczu ul. Barlickiego oraz 

ustawieniu barier zabezpieczających użytkowników chodnika powyżej skarpy.  

 

Wydział Promocji i Współpracy z Zagranicą 

 

1. Kierownik wydziału wspólnie z wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej Andrzejem 

Pankowskim wziął udział w wizycie w partnerskim mieście Tholen z okazji 60 

rocznicy powodzi oraz wizycie w Domu Polski Wschodniej w Brukseli. Wizyta w 

Holandii i Belgii miała miejsce w dniach 30.01 – 02.02.  

2. Wydział zorganizował i przeprowadził w okresie ferii zimowych „Zimowe wycieczki 

piesze z przewodnikiem” – cykl siedmiu spotkań z mieszkańcami i turystami, w 

trakcie którego można było wybrać się na wycieczkę po najbardziej interesujących 

miejscach na terenie Iławy. W wycieczkach wzięło udział łącznie 60 osób. 

3. Rozpoczęto prace zmierzające do stworzenia nowego produktu turystycznego z 

zakresu turystyki medycznej. Produkt zakładać będzie połączenie wypoczynku w 

Iławie z wybranymi zabiegami medycznymi (np. stomatologicznymi lub 

okulistycznymi). Pierwsze spotkanie informacyjne i konsultacyjne w tej sprawie z 

sektorem medycznym, turystycznym i przedstawicielami Polskiej Agencji Informacji i 

Inwestycji Zagranicznych odbędzie się dnia 6 marca w urzędzie miasta. 

4. Trwa akcja tworzenia iławskiego „Archiwum dawnej fotografii”. Do tej pory do 

wydziału, który koordynuje akcję, spłynęło ponad 1000 zdjęć sprzed wojny oraz z lat 

’50, ’60 i ’70. 

Wydział Bieżącego Utrzymania 

 

1. Dnia 15.02.2013 r. ogłoszono przetarg na pielęgnację i wycinkę drzew rosnących na 

terenie miasta Iławy. 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej 
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1. Dnia 25 lutego w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w Iławie odbyła się zabawa 

karnawałowa dla pensjonariuszy Dziennego Domu Pomocy Społecznej, w której 

uczestniczyło ok. 80 osób. Wspólnie z pensjonariuszami miło spędziła czas delegacja 

mieszkańców Domu Pomocy Społecznej w Iławie. 

Iławskie Centrum Kultury 

• 23 stycznia  w ramach Ferii Zimowych  odbyły  się warsztaty djembe, w których 

uczestniczyły dzieci ze szkół podstawowych oraz młodzież gimnazjalna i ze szkół 

średnich 

• 24 stycznia w Kinoteatrze odbyła się projekcja filmu dla dzieci  „Zemsta Futrzaków” , 

który obejrzało 220 dzieci 

• 24 stycznia w Osiedlowym Domu Kultury w ramach Ferii Zimowych odbyły się 

zajęcia plastyczne „Malujemy, rysujemy, lepimy z gliny”, w których uczestniczyło 20 

dzieci. 

• 25 stycznia w Kinoteatrze odbyły się warsztaty „Dziennikarstwo - to proste”, w 

których uczestniczyło 10 dzieci 

• 27 stycznia w Kinoteatrze odbył się recital  iluzjonistyczny w wykonaniu Mistrza 

Łukasza Podymskiego, który obejrzało 220 dzieci.  

• 28 stycznia w Kinoteatrze odbyła się projekcja filmu dla dzieci  „Safari” , który 

obejrzało 220 dzieci. Tego samego dnia w pracowni rzeźby przy ul. Dąbrowskiego 

odbyły się warsztaty rzeźbiarskie oraz w Osiedlowym Domu Kultury zajęcia z 

robotyki „Mój robot”, w których uczestniczyło 20 dzieci 

• 29 stycznia w Osiedlowym Domu Kultury odbyły się zajęcia „Robimy biżuterię„ , w 

których uczestniczyło 25 dzieci 

• 30 stycznia w Kinoteatrze odbyła się projekcja filmu dla dzieci  „Merida Waleczna”, 

który obejrzało 220 dzieci 

• 30  stycznia w Osiedlowym Domu Kultury odbyły się zajęcia z robotyki „Mój robot” 

, w których uczestniczyło 20 dzieci 

• 31 stycznia w Kinoteatrze odbyły się spektakle teatralne „Królewna Śnieżka” i 

„Bazyliszek” w wykonaniu Teatru Art -Re z Krakowa, który obejrzało ok. 460 dzieci. 

Tego samego dnia w Osiedlowym Domu Kultury odbyły się zajęcia plastyczne 

„Malujemy, rysujemy, lepimy z gliny” , w których uczestniczyło 25 dzieci 

• 1 lutego w Osiedlowym Domu Kultury odbył się bal przebierańców, podczas którego 

bawiło się 70 dzieci 
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• 1 lutego w sali wystaw ICK odbył się wernisaż wystawy fotografii  Barbary Krauze i 

Jarosława Pruchniewskiego „Tak to widzę”, na który przybyło 60 osób 

• 4 lutego w Kinoteatrze odbyły się dwa spektakle „Andropauza II” w reżyserii Macieja 

Damięckiego oraz w wykonaniu aktorów: Matyldy Damięckiej, Piotra Skargi, 

Andrzeja Beya Zaborskiego, Michała Pietrzaka oraz Macieja Damięckiego.  Spektakle 

obejrzało 460 osób.  

• 7 lutego w Kinoteatrze odbył się koncert Czesława Mozila „Czesław Śpiewa Solo 

Act” , który obejrzało 240 osób.  

• 15 lutego w Galerii Na Wprost odbył się Wernisaż malarstwa Daniela Pielucha, w 

którym uczestniczyło 50 osób.  

Zastępca Burmistrza Ryszard Ławrynowicz w uzupełnieniu informacji podał: 

W piątek 22 lutego w iławskim kinoteatrze odbyła się uroczysta gala, podczas której 

wręczyliśmy nagrody i wyróżnienia sportowcom, którzy osiągnęli najlepsze wyniki w 

minionym roku. Nagrody trafiły też do osób zajmujących się popularyzacją kultury. 

Wyróżnionych zostało łącznie kilkadziesiąt osób.  

W poniedziałek 25 lutego odbyło się posiedzenie zarządu Związku Gmin Regionu 

Ostródzko-Iławskiego „Czyste Środowisko”. W porządku obrad posiedzenia znalazły się 

punkty dotyczące wdrażania nowej ustawy o utrzymaniu porządku i czystości, rejestracji 

związku w Ministerstwie Administracji i Cyfryzacji, aktualizacji uchwał w związku ze 

zmianami w ustawie oraz regulacji dotyczących między innymi rodzin wielodzietnych i 

pojemników na odpady na osiedlach domków jednorodzinnych. 

  W dyskusji nad powyższym głos zabrali:  

Zastępca Burmistrza Ryszard Ławrynowicz powiedział, że wpłynęło pismo od 

Wojewody wzywające nas do podjęcia szeregu uchwał w zawiązku z nową ustawą śmieciową 

gdzie jako członkowie związku takich uchwał nie podejmujemy ponieważ podjął je związek,  

gdzie formalnie my w tym związku nie jesteśmy, a byliśmy jednym z założycieli tego 

związku.  Obecnie rozpoczęto proces przetargowy na operatorów którzy zajmą się odbiorem 

tych śmieci na poszczególnych sektorach. 

Radny Lech Żendarski zapytał czego dotyczyło spotkanie na temat wydarzeń 

kulturalnych n wyspie. 

Zastępca Burmistrza Ryszard Ławrynowicz powiedział, że spotkanie ze służbami  

dotyczyło zabezpieczeń wyspy na wypadek  dużych imprez, które miałyby się tam odbywać. 

Radny Eugeniusz Dembek zapytał o wizytę w Thollen i Brukseli  
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Kierownik Wydziału Promocji i Współpracy z Zagranicą Michał Młotek 

powiedział, że wizyta odbyła w ramach partnerstwa na okoliczność obchodów rocznicy 

powodzi z 1993 roku, kiedy zginęło około 2000 osób. Przy okazji tej wizyty wraz                            

z Andrzejem Pankowskim odwiedzili Dom Polski w Brukseli – wizyta zbiegła się                           

z podejmowaną uchwałą o przekazaniu tych środków na funkcjonowanie tego biura.  

Pod koniec Iława będzie gościła przedstawicieli władz Thollen i członków 

stowarzyszenia Iława- Thollen i wizyta ta była również okazją do omówienia szczegółów 

wizyty. 

Przerwa  w obradach- 10 minut 

Ad. 9. Interpelacje i zapytania radnych 

Radny Roman Waruszewski zapytał,  czy w związku z oddaniem do dyspozycji mostu, 

który miał być szerszy wyższy i bardziej funkcjonalny, nie można rozebrać kładki, a instalacji 

przełożyć pod nowy most. Kładka wymaga remontu. 

Zastępca Burmistrza Ryszard Ławrynowicz  odpowiedział, że chodzi o 5-cioletnią 

trwałość projektu, a położono tam instalacje podczas budowy basenu z wykorzystaniem 

środków  unijnych. Burmistrz Ptasznik wypowiadał się, że widziałby tę kładkę jako punkt 

widokowy. Wiosną zostanie sprawdzony stan techniczny kładki i podjęte decyzje co do 

remontu. 

Żegluga Ostródzka chciała  wpływać na Mały Jeziorak i kładka byłaby przeszkodą, ale 

ustalono, że docelowym portem będzie „Port 110”  . Wiosną do tematu wrócimy. 

Radny Włodzimierz Harmaciński powiedział, że od lat była mowa o podniesieniu 

mostu, aby większe jednostki mogły wpływać na Mały  Jeziorak. Dodał, że nie było żadnej 

informacji, że była podejmowana próba uzyskania zgody na przełożenie tej instalacji.  

Radny Lech Żendarski zwrócił uwagę, że już prawie miesiąc funkcjonuje objazd a na 

budowie wiaduktu nic się nie dzieje. Komunikacja miejska ponosi z tego tytułu dużo większe 

koszty paliwa i inwestor powinien je zrekompensować.  

Zastępca Burmistrza Ryszard Ławrynowicz  powiedział, że inwestor otrzymał 

zezwolenie i zgodę na budowę. Budimex uzyskał zgodę na zmianę organizacji ruchu od 10 

stycznia do 15 września . W wyniku negocjacji miasto próbowało zabezpieczyć swoje 

interesy przy okazji tej inwestycji. Wykonawca przejął teren  i dokonał przekopów próbnych, 

co też było zawarte  w projekcie który przewidywał możliwość kolizji sieci istniejącego 

wiaduktu. W tej chwili odbywają się dalsze konsultacje, co będzie przerabiane i kto to 

wykona i od tego zależy, czy będzie wymagane przeprojektowanie sieci. Dlatego warto się 

zastanowić czy warto przywrócić ruch pod wiaduktem  i nie może to być wymuszone przez 
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miasto, bo to miasto spowodowałoby opóźnienie inwestycji kolejowej. Cała procedura 

przywrócenia ruchu na 2-3 tygodnie i znów zmiana byłaby z większą szkodą dla kierowców, 

niż tak jak jest obecnie. 

Radny Lech Żendarski powiedział, że  szybciej by nie wyraził zgody na wprowadzenie 

objazdu gdyby te sprawy, o których burmistrz mówi nie były unormowane. 

Zastępca Burmistrza Ryszard Ławrynowicz   odpowiedział, że przekopy próbne celem 

uściślenia istniejących sieci  były zawarte w zatwierdzonej dokumentacji do której miasto nie 

ma wglądu. 

Radna Anna Zakrzewska  powiedziała, że złożone przez nią  pismo w sprawie apteki 

przekierowane  zostało do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego i jej zdaniem 

zostało źle przekierowne, bo powinno być  przekazane do starostwa, które powinno udzielić 

odpowiedzi, dlaczego wydało pozwolenie na budowę budynku na działce miejskiej. To samo 

dotyczy  budynku multimediów,  który został zbudowany na terenie zielonym. 

Zapytała, z jakich powodów inwestycja na ulicy Dobrawy tanieje o 80 tysięcy  a budowa 

portu o tyle samo drożeje i czy przetarg na budowę portu został rozstrzygnięty. 

Zastępca Burmistrza Ryszard Ławrynowicz   powiedział, że na wspólną  inwestycja z 

powiatem jaką jest port dokonano otwarcia ofert, wyłoniono potencjalnie tego, który mógłby 

to wykonać za najniższą kwotę, ale mimo najniższej ceny problem leży w kwalifikowalności 

kosztów poniesionych i zachodzi konieczność pokrycia ze strony miasta 80 tys. a ze strony 

powiatu około 500 tys. złotych,  w związku z tym, że możliwość pozyskania środków 

unijnych będzie niższa. Po to, aby podpisać umowę z wykonawcą muszą być zabezpieczone 

środki  w takiej wysokości. Kwota podana na Dobrawy w budżecie ma charakter szacunkowy. 

Nie został rozstrzygnięty przetarg ale miasto ma na ten cel zabezpieczoną kwotę. Panuje 

pewna koniunktura wśród wykonawców która pozwala na zaoszczędzenie środków – stąd 

kwota szacunkowa z dużą dozą prawdopodobieństwa.  

Radna Anna Zakrzewska  powiedziała, że może trzeba przeszacować wszystkie 

inwestycje. 

 Zastępca Burmistrza Ryszard Ławrynowicz  Sprawę apteki celowo przekazano do 

nadzoru budowlanego, bo podlega pod wojewódzki inspektorat a oni nadzorują inwestycje                 

i miejskie i starostwa. To jest jednostka kompetentna. 

Sprawa „Multimediów” – temat omawiano wcześniej- wydano pozwolenie na budowę              

i jest sprzeczność z planem i przy okazji uchwalania tego planu przeoczono to, bo można było 

to uregulować jako stan mający miejsce.  



- 24 - 

 

Radna Anna Zakrzewska powiedziała, że na dzień budowy tego budynku i na dzień 

dzisiejszy ten budynek nie powinien tam stanąć ani stać i jedynym rozwianiem jest jego 

rozbiórka. 

Zastępca Burmistrza Ryszard Ławrynowicz  powiedział, że jedynym kompetentnym 

organem do wydania takiej decyzji jest Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego. Co do 

apteki – otrzymaliśmy pismo od autora projektu, że istnieje możliwość uregulowania tego do 

obowiązującego stanu prawnego po rozmowach z inwestorem, czyli nie ma istotnego 

naruszenia planu. 

Radna Anna Zakrzewska dodała, że ona zgłasza ten problem i prosi o zajęcie się 

tematem. 

Radny Wiesław Burdyński  zapytał, czy są jakieś informacje z kolei o budowie przejścia 

podziemnego na Wyszyńskiego.  

Zastępca Burmistrza Ryszard Ławrynowicz  powiedział, że jest to na etapie 

wydawania decyzji i pozwolenia na budowę przez Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego. 

Wykonawca będzie też Budimex . 

Radna Anna Zakrzewska zwróciła uwagę na zły stan nawierzchni dróg w mieście                  

i dziury zagrażające życiu mieszkańców i poprosiła o opracowanie  raportu o stanie 

nawierzchni dróg w mieście.  

Zastępca Burmistrza Ryszard Ławrynowicz odpowiedział, że na pewno taki raport 

zostanie przedstawiony, ale nie jest to najlepszy okres z uwagi na to, że kończy się okres   

zimowy i będą prowadzone roboty w ramach środków przeznaczonych na utrzymanie dróg. 

Radna Elżbieta Prasek  zapytała, czy będzie budowany sąd w Iławie . 

Zastępca Burmistrza Ryszard Ławrynowicz powiedział, że dokumentacja jest 

opracowana w ostatniej rozmowie z prezesem sądu, też nie był w stanie powiedzieć co                   

z budową. 

Radny Wojciech Szymański zapytał, czy zrobiono coś w kwestii zgłaszanej przez niego 

źle wyprofilowanej nawierzchni przy rondzie na ul. 1 Maja. 

Zastępca Burmistrza Ryszard Ławrynowicz odpowiedział, że PZD przyjął monity                  

i mają podjąć działania. 

Radny Eugeniusz Dembek zapytał, czy w związku ze środkami NFOŚ w wysokości 400 

milionów złotych, które przygotowane są dla miast na likwidację kotłowni indywidualnych, 

pieców i eliminacji spalin z pojazdów miasto planuje, pisząc projekty ubiegać się o nie.  
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Poinformował, że na dyżur radnego zgłosiły się mieszkanki ul Odnowiciela i Piastowskiej 

ze skarga,  że podczas opadów w piwnicach pojawia się woda. Należałoby zrobić spotkanie     

z wykonawcą i mieszkańcami i spróbować temu zaradzić. 

Zastępca Burmistrza Ryszard Ławrynowicz powiedział, że problem tam istnieje                 

i trzeba reagować. Kanalizacja jest tam zrobiona dobrze, ale w momencie kiedy nie są 

zrobione drogi nie będzie funkcjonować dobrze, bo jest zasypywana piaskiem i gliną i przy 

większych opadach następuje tzw. „cofka”. Dodał, że przyjmuje wniosek do realizacji. 

Radny Roman Przybyła zwrócił uwagę, że podczas opadów śniegu po chodnikach 

jeżdżą traktory z pługami i czy nie skończy się to uszkodzeniem nawierzchni. Dodał, że 

odbywa się to na nowych chodnikach, które być może są do tego dostosowane jak  i starych 

chodnikach. 

Zastępca Burmistrza Ryszard Ławrynowicz powiedział, że nowe chodniki są 

dostosowane do takiego sprzętu i  że przyjmuje sprawę do wiadomości i do weryfikacji. 

 

Ad.10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

Odpowiedzi były udzielane na bieżąco w punkcie  9 

 

      Ad.11.  Wnioski mieszkańców Iławy 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski poinformował, że  22 lutego wpłynął 

wniosek Pani Rawiczko w sprawie promocji produktu lokalnego. Dodał, że skontaktował się 

z panią Rawiczko i zaproponował najpierw spotkanie z burmistrzem.  

 

Ad.12.  Komunikaty i oświadczenia 

Radny Roman Wrauszewski zaprosił na obchody Dnia Kobiet w kinie  7 marca które 

uświetni koncert Orkiestry Dętej . 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Bojko poprosił o interwencję na osiedlu podleśnym 

gdzie mimo ustawienia znaku zakazu nadal tam stawiane są auta. 

Powiedział również, że wstrzymał się przy uchwale ws. dotacji dla orkiestry  ponieważ 

schodzi ona do zera. Zostawiono Pana Olkowskiego samego z problemem. 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski poinformował o bieżącej korespondencji 

jaka wpłynęła  do Biura Rady m.in. o piśmie od wojewody o którym w sprawozdaniu 

wspomniał burmistrz wzywającym miasto do podjęcia uchwał śmieciowych oraz o piśmie 

Pana Jankowskiego o braku informacji i zaproszeń na sesje.  
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Pan Szymański  zasygnalizował, że nie mamy unormowanych przepisów dotyczących 

przewozu osób taksówkami, więc trzeba będzie ustalić na ile miasto jest do tego zobligowane. 

Przypomniał radnym o obowiązku złożenia do końca kwietnia oświadczeń majątkowych 

oraz zapowiedział termin kolejnej sesji na 27 marca. 

 

   Ad .13.  Zamknięcie obrad XXXV Sesji  

 

Przewodniczący Rady Roman Groszkowski  wobec zrealizowania porządku obrad                         

o godzinie 15
20

 zamknął sesję . 

 

Szczegółowy przebieg obrad zawiera nagranie dźwiękowe z sesji 

 

     Protokołowała                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

          Danuta Drozdowska                                                    Roman Groszkowski  


